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Acta del consell de prevenció i seguretat 

 

Data: 11 de desembre de 2018, 18:30h 

Lloc:  Seu del Districte d’Horta-Guinardó (Ronda del Guinardó, 49) 

 

 

Persones assistents: 

 

Sra. Mercedes Vidal,  Regidora del Districte d’Horta-Guinardó  

Sr. Pau González,  Conseller tècnic Districte 

Sr. Víctor Valls,  Conseller de Prevenció del Districte, grup municipal Barcelona en Comú 

Sr. Xavi Reig,  Conseller Grup Municipal ERC 

Sra. Núria Carmona, Consellera Grup Municipal PSC 

Sr. Nico Ortiz,  Conseller grup municipal C's 

Sr. Javier Edrosa, Conseller grup municipal C’s 

Sr. Manuel Conde,  Conseller grup municipal PPC 

 

Sr. Sergi Amposta, Intendent G. Urbana UT-07 

Sr. Jordi Alemany, Inspector G. Urbana UT-07 

Sr. Xavier Carabasa, Cap  ABP d’Horta-Guinardó  

Sra. Teresa Torres,  Coordinadora Territorial  DSPT  

Sra. Isabel Marín, Tècnica de barri DSPT 

Sra. Rosa Cervera,  Tècnica de Prevenció DSPT 

 

 

Sra. Elena Mateo AVV Sant Genís dels Agudells 

Sr. José Fernández AVV Sant Genís dels Agudells 

Sr. Lluís Cairell  AVV La Teixonera 

Sr. Joan Esteve  AVV Horta 

Sr. Xavier Rodríguez AVV Parc Vall d’ Hebron 

Sr. Joaquin Cama AVV Parc Vall d’ Hebron 

Sra. Neus Fornells AVV Joan Maragall Guinardó 

Sr. Toni Mateo  AVV Montbau 

Sr. Jordi Piñol  AVV Font del Gos 

 

 

 

 

Ordre del dia 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
2. Presentació resultats Enquesta de Victimització 2018 
3. Policia de barri  
4. Campanya de Nadal 
5. Torn obert de paraules 
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1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 

 

Obre la sessió la Regidora del Districte, Mercedes Vidal. Dóna la benvinguda i explica que torna a 

incorporar-se després d’un permís de maternitat. Explica que ha vingut a saludar i a presentar la 

sessió. Informa que es presentaran els resultats sobre l’enquesta de Victimització i subratlla que 

Horta-Guinardó és el Districte amb les millors estadístiques respecte a la ciutat de Barcelona. 

Notifica que la policia de barri ja està desplegada al Districte, es notarà en un enfocament entorn la 

convivència i la seguretat. Finalment, es tancarà la sessió amb la presentació de la campanya de 

Nadal i amb el torn obert de paraules. 

 

Víctor Valls, Conseller de Prevenció del Districte, pregunta si hi ha alguna esmena a l’acta anterior. 

El representant de l’AVV Montbau es queixa que l’acta de la sessió sobre prevenció del 29 de maig 

no està penjada a la web, ni tampoc l’anunci de la sessió del Consell del dia present. Assenyala 

també que l’acta del Consell Escolar del 3 d’octubre no està.  

 

Víctor Valls, respon que no sap si hi ha hagut alguna incidència tècnica i que es pren nota. Dona les 

gràcies ja que aquesta informació ajuda a millorar. 

 

Pau González, Conseller tècnic del districte, manifesta que fa un any que han començat a penjar les 

actes dels Consells Sectorials. Potser, degut al fet que és una novetat, no estan encara penjades les 

darreres actes i, d’altra banda, explica la voluntat per part del Districte de compartir quanta més 

informació millor. Com a resultat d’aquestes polítiques és el Districte amb més informació penjada a 

la web. 

 

 

2. Presentació resultats Enquesta de Victimització 2018 

 

Gemma Garcia, representant de la Direcció de Serveis de Prevenció, presenta l’Enquesta de 

Victimització del 2018. Explica que és una operació estadística que va començar fa 35 anys a la 

ciutat de Barcelona, amb dos objectius: 

 

 Conèixer el volum i la distribució de l’activitat delictiva: “la xifra negra” totes aquelles 

activitats delictives que no es denunciaven i que per tant, no acabaven de ser 

judicialitzades. 

 Tenir un instrument que apropés a la vessant subjectiva de com es construeix socialment la 

victimització. 

 

Comenta que l’enquesta ha anat adaptant-se als nous temps. D’aquesta forma, amb les noves 

tecnologies, han pogut afinar amb perfils de la mostra que abans eren de difícil accés, com la gent 

jove que no era localitzable o els estrangers que no disposaven de telèfon fixe. Actualment, a través 

de l’e-mail o telèfons mòbils, poden contactar amb aquest sector de la població per fer el mostreig. 

 

Declara que la mostra s’ha fet al Districte d’Horta-Guinardó sobre 445 persones, mentre que la 

mostra de ciutat és d’unes 4.000 persones. Té en compte variables com la franja d’edat, el sexe i 

l’origen per tenir una representació el més acurada possible. És una mostra prou gran per tenir 

índexs de Districte però per contra, no és suficientment gran per poder tenir gràfics d’allò que està 

passant a algunes parts del Districte, als barris. 

  

L’enquesta mesura dos moments: la victimització de l’any 2017 (on es pregunta: què li va passar a 

vostè l’any passat que considera que és un delicte? ) i les dades d’opinió i de convivència del 2018. 

Incideix que no seran les mateixes dades que donaran els cossos policials. 
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A la pregunta del 2017, un 21,2% de les persones han respòs sí al Districte d’Horta-Guinardó. 

S’indica que està 1,2 punts per sobre de l’any anterior. La pujada de l’índex de victimització ha estat 

general a la ciutat de Barcelona, tot i que desigual al llarg del territori. Per tant, es pot dir que 

l’augment de l´índex del Districte s’ha mantingut dins la lògica global, sense cap element 

extraordinari. 

 

Subratlla que aquest increment no és homogeni a totes les categories de l’índex. El repunt, 

concretament, és cap a la seguretat personal. Però l’índex també té en compte el risc als domicilis, 

a les segones residències, als vehicles i als comerços. 

 

Es presenta la ràtio de multivictimització, que expressa el promig de fets petits per cada víctima. 

S’assenyala que aquesta ràtio té en compte si una persona ha estat més d’un cop victimitzada. La 

puntuació de la ciutat de Barcelona és 2,1 mentre que la del Districte és 1,9.  

 

Per últim, es presenta l’índex de fets delictius, que indica el nombre de fets per cada 100 

barcelonins majors de 16 anys. En la mateixa línia que la resta d’indicadors, el valor del Districte 

(41,2%) és inferior al de la ciutat de Barcelona (54,6%).  

 

S’ha desglossat l’índex de victimització per àmbits. La major part dels fets es concentra en la 

seguretat personal, que ha augmentat 3,7 punts entre el 2014 i el 2017 (de 13 a 16,7%). Els fets 

delictius sobre vehicles s’han mantingut, mentre que sobre domicilis, segones residències i 

comerços, ha disminuït. S’ha de tenir en compte que els fets contra la seguretat personal poden 

haver passat tant dins com fora del Districte, perquè el que es mesura són les persones que hi viuen 

al mateix. 

 

Respecte al tipus de delictes, han augmentat els furts de carteres, bosses i telèfons mòbils. 

 

En quant al lloc físic, principalment s’han produït a la via pública, especialment als espais molt 

transitats. 

 

Dins els actes delictius contra vehicles, han augmentat els robatoris dels objectes dins dels 

mateixos i el robatori dels accessoris. Cal destacar que augmenta l’índex de risc perquè no tothom 

té vehicle i la mostra és petita. 

 

En quant als delictes al domicili, que s’ha comentat que han disminuït, es valora que hi ha hagut un 

treball de protecció i prevenció, tant per part dels veïns com per part dels policies. Això també es 

mostra als comerços. 

 

Per contra, la mala noticia es que no es denuncia, o es denuncia molt poc. S’indica que ni una 

quarta part de les persones victimitzades arriba a una comissaria per posar la denúncia que pugui 

tenir una conseqüència judicial o civil contra la persona que delinqueix. 

 

A l’Enquesta de Victimització es pregunta “per què la gent no denuncia”. Les respostes més 

repetides són que hi ha una percepció que la policia té poc marge d’actuació, per la dificultat 

d’interposar una denúncia i, en tercer lloc, perquè hi ha poca confiança en la justícia. S’afegeix que 

només es denuncia quan s’ha de cobrar l’assegurança o quan s’ha robat documentació i hi ha una 

necessitat de recuperar-la. 

 

A nivell de ciutat, les tres zones de victimització diferenciades que hi ha són, Ciutat Vella (36,6%); 

Sarrià, Sant Gervasi, Eixample, Sant Andreu i Sant Martí (25-26%); i Gràcia, Horta-Guinardó, Nou 

Barris, Les Corts i Sants-Montjuïc (20-24%). Recorda que aquestes xifres no signifiquen 
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necessàriament que els fets hagin passat a les mateixes zones, sinó que els hi succeeix als veïns i 

veïnes de les mateixes.   

 

A la pregunta “On han passat els fets”, els principals espais físics han estat els Districtes de 

l’Eixample (20,6%) i Ciutat Vella (21,7%). Al Districte d’Horta-Guinardó només el 6,1% del total de la 

ciutat.   

 

La percepció de seguretat és similar entre el Districte i el total de la ciutat. En general és bona, i ha 

baixat respecte l’any anterior però de forma poc significativa. Es subratlla que aquest ítem mesura la 

percepció en un moment en concret i que és molt variable. En general, tant a nivell de Districte com 

de ciutat, la percepció de la seguretat es manté estable des de 2014.  

 

Les persones que han valorat que la seguretat als seus barris ha disminuït, han indicat que els 

principals motius són, que hi ha més delinqüència, més robatoris als domicilis i major presència de 

prostitució, consum de drogues i de baralles. A nivell de ciutat, els temes són també la major 

delinqüència i, d’altra banda, la menor presència de cossos de seguretat. També a nivell de ciutat 

s’indica que la percepció de la seguretat ha disminuït per elements vinculats a la situació política 

actual. Es remarca que això és un nou repte. 

 

Es fa una valoració dels serveis que donen els cossos policials que hi ha a la ciutat i es mostra una 

evolució des del 2014 fins el 2018. Els Mossos d’Esquadra es valoren més positivament que la 

Guàrdia Urbana. També destacar que la valoració és major al Districte d’Horta-Guinardó que a la 

mitjana de la ciutat, encara que ha baixat respecte el 2017. 

 

S’indica que els nivells de convivència estan relacionats amb els de seguretat. Els conflictes de 

convivència al Districte són principalment relacionats amb el sorolls (ja sigui provocats pels veïns o 

al carrer) i a la brutícia a la via pública. En perspectiva temporal, han pujat els sorolls provocats pels 

veïns i la brutícia. En canvi, els sorolls al carrer i els generats per animals de companyia han baixat. 

 

A la pregunta “Fins a quin punt aquestes situacions són un problema al barri”, les respostes que han 

protagonitzat una escala més greu han estat la brutícia a la via pública, les persones sense sostre i 

el manteniment deficitari de l’espai urbà. 

 

Respecte a la relació que hi ha amb els veïns, Horta-Guinardó té una de les respostes més 

satisfactòries de la ciutat. El 20,4% dels enquestats han respost “Molt bona”, mentre que el 63,6% 

han afirmat que la relació és “Bona”.   

 

La Regidora creu que cal alimentar aquesta xarxa i bona relació entre el veïnatge, com també tenir-

la present per part de les polítiques del Districte. 

 

Finalitza explicant que ha volgut fer una fotografia de l’estat de victimització del Districte, de la 

prevenció i de l’estat de la convivència. S’indica que les dades són públiques a la web municipal, on 

es poden consultar. 

 

S’obre un torn de paraules.  

 

La representant de l’AVV Joan Maragall Guinardó pregunta quantes persones s’han entrevistat. Es 

respon que 455 persones al Districte, respecte al total de 166.000 que hi viuen al mateix. A nivell de 

ciutat han estat 4.500 persones. La Regidora afegeix que les dades sobre agressions sexuals són 

poc explicatives a nivell de Districte, que les tenen a nivell de ciutat i es poden consultar a la web 

municipal. Es valora que la categoria d’estafes per internet s’han incorporat a l’Enquesta. 
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El representant de l’AVV La Teixonera demana les dades sociodemogràfiques de les persones 

enquestades (sexe, edat, barri). També els dies que es van fer les preguntes perquè considera que 

és rellevant. Es respon que el 46,3% dels enquestats són homes, mentre que les dones representen 

el 53,7%. La resta de dades sociodemogràfiques (edat, nacionalitat, nivell d’estudis i lloc de 

naixement) es pot consultar a la web municipal.  

 

S’assenyala que, des de finals de març, l’enquesta es passa per internet i és obligatori contestar-la. 

Es ressalta que és una enquesta multicanal: es contacta amb la gent jove per internet (e-mail) i amb 

la gent gran per telèfon. Fins i tot, es desplaça al domicili en cas d’algun impediment de mobilitat. 

S’explica la metodologia: si la resposta sobre si ha estat victimitzada és positiva, es continua. Si la 

resposta és negativa, es passa a les preguntes sobre percepció.   

 

Pau González indica que la idea del Consell present era fer un tastet, no explicar totes les dades de 

l’enquesta. Es reitera que la informació està penjada. 

 

 

3. Policia de barri 

 

Sergi Amposta, Intendent de la Guàrdia Urbana, explica que el projecte de Policia de Barri neix de la 

voluntat d’un canvi de model de la Guàrdia Urbana per part del govern municipal des del 2016. Per 

poder adaptar-se a aquest nou model de treball, el cos de la Guàrdia Urbana s’ha dotat d’un nou 

equip que té com objectius anticipar el conflicte i conèixer el territori. L’agent de la policia de barri 

serà el referent del territori. El canals de com es farà aquest desplegament i comunicació encara 

estan per estudiar i més endavant s’informarà.  

 

El nou equip posarà atenció especial en els conflictes de convivència, on treballaran de manera 

conjunta amb els Mossos d’Esquadra. Es passa, doncs, d’un model de reacció a un model de 

prevenció. La formació especialitzada d’aquests agents serà un curs de 12 dies. Es destaca que en 

aquests moments la distribució és d’un agent per barri i que al gener comença el desplegament. 

 

Sergi Amposta fa visionar diapositives on es veuen fotos dels agents que tindrà cada barri i esmena 

que és un treball en equip entre l’administració i els cossos policials. Marco Ferreira és el caporal de 

l’equip. 

 

Informa que del barri de la Clota s’encarregaran els agents de la Teixonera i el de la Vall d’ Hebron, 

que ho faran de manera conjunta. També del barri de la Font del Gos, que no consta, ho farà l’agent 

del barri d’Horta. 

 

Afegeix que el desplegament als barris de l’àrea litoral ja ha començat i a Horta-Guinardó, Gràcia i 

les Corts començarà l’any vinent. 

 

Pau González considera important esmentar que degut a que el Districte d’Horta-Guinardó 

correspon a la tercera tanda del desplegament, s’han pogut incorporar les millores corresponents. 

Per exemple, que algunes qüestions que es treballen de dia s’han de continuar treballant a la nit. 

També la necessitat de coordinació amb l’entramat municipal. 

 

S’obre un torn de paraules.  
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Propostes/Comentaris Respostes 

Toni Mateu (AVV Montbau) pregunta per 
l’horari de la policia de barri. 

Sergi Amposta, Intendent de la Guàrdia Urbana indica 
que donat que els agents es presenten de manera  

voluntària a desenvolupar aquesta tasca, s’ha volgut 
mantenir el seu horari de treball habitual. Es preveu 
valorar el desplegament per introduir possibles canvis.  
 
Es subratlla que tots els agents han declarat que tenen 
disponibilitat horària. Actualment es preveuen dos 
agents pel matí i vuit per la tarda, de 14 a 22h.  
 
Pau González confirma que en el propers consells de 
barri, que seran al febrer o al març, es podrà explicar 
com ha anat el seguiment del desplegament. La  
intenció és tenir un seguiment en profunditat d’aquest 
servei. 

Lluís Cairell (AVV La Teixonera) valora  
positivament el cos de la Guàrdia Urbana i 
als agents que s’han presentant voluntaris. 
Es preocupa de com es supliran les baixes i 
les 200 jubilacions que es donaran l’any 
vinent al cos. Afirma que té coneixement 
sobre 100 noves incorporacions, que són la 
meitat de les jubilacions. 

Víctor Valls declara que en el mandat actual han con-
tractat 319 agents de la Guàrdia Urbana, que és el 
màxim que dóna la llei d’activitat pressupostaria.  
 
Afegeix que el pressupost s’augmenta (12.000.000 
euros) per poder pagar les hores extres i reforços 
específics, com les patrulles d’estiu, que s’allarguen 
tota la nit. A nivell municipal estan al màxim de 
cobertura i vacants per llei. En canvi, explica que el 
tema de les jubilacions no és del conveni, sinó d’una 
sentència del Suprem. 

Joaquin Cama  (AVV Vall d’ Hebron) pregun-
ta quins seran els canals pels quals es farà  
arribar informació sobre els agents de barri. 

Sergi Amposta, Intendent de la Guàrdia Urbana:   
encara es treballa per determinar els millors canals. Un 
d’ells segurament serà el correu electrònic. Encara 
s’està per decidir si serà per telèfon o per Whatsapp. La 
voluntat és que la comunicació sigui directa. 
 
Pau González afegeix que hi haurà un procés 
d’acompanyament per part dels tècnics i tècniques de 
barri, les diferents associacions de veïns i entitats.  

 

 

4. Campanya de Nadal 

 

Xavier Carabasa, inspector del Mossos d'Esquadra, explica que l’operació de la Campanya de 

Nadal fa referència als comerços i botigues. És una campanya coordinada entre els cossos de la 

Guàrdia Urbana i els Mossos d’ Esquadra. Té com a objectiu vigilar les xarxes viàries i el transport 

públic, a nivell de país, i es centra en el comerç nadalenc. 

 

Explica que està dividida en diferents fases. La fase de presentació és la primera, que ja ha acabat. 

La segona fase és la de prevenció, que està estructurada en períodes. El de pre-nadal va de l’1 al 

23 de desembre. A partir del 23 fins el 30, és la de Nadal. Del 31 a l’1 de gener és el període de Cap 

d’any. La dels Reis és de l’1 fins el 6 de gener i, per últim, el període de rebaixes que arriba fins el 

13. 

 

Continua explicant que cada cos policial fa les seves prevencions i patrullatges corresponents, però 

que també n’hi ha de mixtos entre la Guàrdia Urbana i els Mossos d’Esquadra, principalment als 

eixos comercials. Específicament al Districte, a part de les zones comercials, es pretén actuar 
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d’aquesta manera al barri de la Teixonera i a la zona de Maragall. El patrullatge serà tant de matins 

com de tardes. 

 

Víctor Valls, Conseller de Prevenció del Districte, recalca que a la zona de Sant Genís i Montbau, i a 

la Teixonera no hi havia presència policial, però que en aquesta campanya sí n’hi haurà.  

 

 

5. Torn obert de paraules 

 

S’obre un torn de paraules.  

 

Propostes i comentaris Respostes 

Xavier Rodríguez  (AVV Vall d’ Hebron) pre-
gunta si és veritat que els Mossos d’Esquadra 
s’han desplaçat al Districte de Ciutat Vella. 
 
 
 
 
 
El representant de l’AVV Vall d’Hebron passa 
a preguntar si és veritat que hi ha un incre-
ment de la delinqüència al barri de la Clota i 
Montbau. 

Xavier Carabasa, inspector dels Mossos d'Esquadra, 
comunica que la campanya UBIC consisteix en saturar 
certes zones del barri del Raval i de l’ Eixample amb 
serveis de comissaries regionals i motoristes, durant 2 
o 3 hores. Explica que aquest servei no afecta a la res-
ta de serveis de seguretat i prevenció. Enlloc d’ estar 
disgregats per tota Barcelona estan concentrats allà. 
 
Xavier Carabasa, inspector dels Mossos d'Esquadra, 
contesta que no hi ha tal increment. Recorda que el 
districte gaudeix d’una situació tranquil·la i que alguns 
problemes que han tingut s’han resolt o estan en vies 
de resoldre. 

 
 
Joaquin Cama (AVV Vall d’ Hebron) menciona 
les dues violacions i un tercer intent, a les 
rodalies de l’Hospital de la Vall d’Hebron. Indi-
ca que estan preocupats pel fet que el victima-
ri fos un menor en tutela de la Generalitat. No 
entén com això pot passar i sap que la policia 
no és la responsable, però voldria que els 
responsables de la Generalitat donin explica-
cions. 

Xavier Carabasa, inspector dels Mossos d'Esquadra, 
manifesta que els fets son certs, van succeir en un 
lapse de 10 dies. Gràcies al fet d’agafar un fil d’ investi-
gació es va poder detenir al victimari. Afegeix que no és 
un assumpte que pertoqui a la policia.    
 
Víctor Valls, Conseller de Prevenció del Districte, es-
menta que es desconeix al victimari i valora l’actuació 
ràpida de la policia.  
 
Pau González indica que hi ha secret de sumari, però 
es recull el neguit i es passarà la demanda a la Genera-
litat.  

Elena Mateo (AVV Sant Genís) indica que 
continuen els robatoris duts a terme per per-

sones d’una comunitat que està vivint en una 
finca ocupada.  Subratlla que els robatoris són 
sense violència i que són a l’estanc.  
 
També denuncia que dos veïns van treure 
diners d’un caixer i van sentir un picor als ulls i 
al arribar a casa ja no tenien els diners. 
 
 
 
 
Afegeix que tenen una problemàtica amb els 
gossos. És un conflicte general i espera que 
amb la policia de barri es pugui millorar. 

Xavier Carabasa, inspector dels Mossos d'Esquadra, 
explica que hi ha una ordre de desocupació.  
 
Declara també que s’està treballant en dues línies que 
no pot explicar gaire: una de les línies s’està a l’espera i 
amb l’ altre s’ està treballant a fons. Demana paciència. 
Afegeix que al barri de Sant Genis i de Montbau es va 
fer una prova pilot que va consistir en fer controls noc-
turns ( zona de Sant Genís i la zona de l’ institut) men-
ciona que si s’ escau perquè hi hagués un repunt a 
nivell diürn, es podria fer un replantejament i incidir en 
aquell punt. 
 
Víctor Valls, Conseller de Prevenció del Districte, res-
pon que el tema dels gossos no és competència de la 
policia de barri . 
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Toni Mateu (AVV Montbau) pregunta si es 
poden fer denúncies a la Guàrdia Urbana, i 
comenta que ells utilitzen la comissaria de 
Gràcia 
 
També fa referència a la necessitat que la 
policia de barri faci torn de nit, sobretot a la 
zona de Montbau.  
La motivació és que, encara que no hi ha con-
flictes, volen sentir-se més tranquils.  
Posa com a exemple el fet que vàries nits algú 
ha entrat en diferents comunitats per trencar 
les bústies.  
 
Afegeix que els porcs senglars han tornat al 
barri. 

Sergi Amposta, Intendent de la Guàrdia Urbana, respon 
que es poden presentar denúncies per fets determinats, 
com denúncies concretes amb autor desconegut. Hau-
ria d’estar reflectit a la carta de serveis. 
 
Pau González confirma que hi ha un desequilibri de 
comissaries i cal millorar l’organització. Es pren nota 
sobre la demanda.  
 
Víctor Valls clarifica que Toni Mateu no es refereix a 
que no hi hagi patrullatge nocturn a la zona d’ Horta- 
Guinardó  sinó que no es correspon a una distribució 
territorial diferent que a la diürna. 
 
En referència als porcs senglars confirma també que hi 
ha un repunt però no a nivell de la situació conflictiva 
d’anys anteriors.  Recorda que el seguiment es porta 
fent des del 2013 amb els experts de Sesfa i comenten 
que les incidències on han pujat menys és justament a 
Horta- Guinardó. Afegeix que els porcs senglars s’ han 
desplaçat i que cal fer un estudi de la situació actual 
per fer una intervenció més eficaç per les captures del 
2019. 

 
El representant de l’AVV La Teixonera denún-
cia que la finca del carrer Plutó 35 torna a 
estar ocupada per tercera vegada i que es 
tracta de persones conflictives. 
 
Declara que han intimidat a una nena de 12 
anys i una jove de 15 anys. Subratlla que van 
anar a posar la denúncia però la comissària 
no la va acceptar perquè no s’havia produït 
cap delicte. També indica que hi ha menors a 
l’habitatge.  
 
Comenta que s’estan generant molt proble-
mes, principalment al bar Capricho Gallego, 
que ha estat atracat tres vegades.  

Xavier Carabasa, inspector dels Mossos d'Esquadra 
pren nota i veurà quin dia i a quina hora va passar això 
de la denúncia que no va ser acceptada. 
Nega que hi hagin menors sinó que són gent molt jove i 
desinhibida.  
Comunica que estan treballant sobre aquesta qüestió 
de manera prioritària. 
 
Pau González clarifica que hi ha una elevada coordina-
ció entre districte, Mossos d’Esquadra i la Guàrdia Ur-
bana, que el tema del carrer Plutó ja va sortir al darrer 
consell de barri i que ja es va parlar amb la veïna. En 
resum que s’ ha pres nota de la qüestió i s’ està treba-
llant sobre el tema. La veïna en qüestió ha comentat 
que s’ha sentit molt cuidada per tots els organismes 
que han intervingut i entén que depèn de moltes més 
coses. 
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Joan Esteve Viñes  (AVV Horta) recorda una 
pregunta que va fer-se en el consell de barri, 
amb la que es demanava informació sobre els 
pisos de  sociohabitatge, especialment el del 

carrer Canigó, i pregunta si s’ha fet alguna 
cosa. També pregunta sobre Torre del Moro. 

Víctor Valls, Conseller de Prevenció del Districte, expli-
ca que són habitatges d’ emergència gestionats per una 
entitat. 
 
Són edificis que s’utilitzen com a recursos habitacionals 
d’emergència i per tant no sempre els habitants tenen 
una actitud exemplar, condicionada per la seva situació 
personal. 
 
Es reitera que són estades temporals, però que és bo 
que els veïns informin quan es produeixen problemes 
de convivència, per poder-ho treballar i estar al cas. 
Observa que no hi ha cap incidència registrada del 
carrer Canigó. 
 
Sobre Torre del Moro s’indica que hi ha una part priva-
da i una altra part pública i estan estudiant com fer una 
actuació el més eficaç possible. Es planteja si el tan-
cament és la millor manera de solucionar el problema o 
serà més aviat una manera de convertir-ho en gueto. 
Considera que el problema és més aviat que dos 
col·lectius diferents utilitzen un mateix espai. S’està 
treballant en la part pública per fer el tancament d’una 
manera eficaç. 
 

 

 

Sense més intervencions, es dóna per acabat el Consell. Es notifica que es farà un altre Consell 

abans d’acabar el mandat.  

 


